

ENGLISH

Senior Partner of D'Andrea & Partners

Mr. Zhi advises European and Chinese clients on various legal matters and business transactions in China and cross-border. His special focus areas are: foreign direct investment FDI, mergers & acquisitions, corporate restructuring, IPO and re-financing, commercial, real estate, construction, labor as well as dispute resolution.

Mr. Zhi also provides advices to the clients on outbound investment and immigration in Italy and Europe.

Mr. Zhi graduated in law from the University of Nanjing (China), and then awarded Master's Degree on Corporate Advisor (Giurista d'impresa) at Roma Tre University and Juris Master at the Shanghai Jiao Tong University Koguan Law School.

Professional Experience

Mr. Zhi is now Senior Partner of D'Andrea & Partners, International Boutique law and consulting firm and he can also count on a long experience within a leading Italian law firm in China with portfolio composed of both Chinese and International clients from 2010 to July 2013. Mr. Zhi has served in public office for a few years therefore could assist the client in handling relationship with the governmental offices.

Mr. Zhi is registered in Shanghai Bar Association as qualified PRC Lawyer and has made speeches with topics regarding the investments in Italy on different seminars as well as published several articles regarding Sino-Italian legal affairs.

ITALIANO

Senior Partner dello studio legale D'Andrea & Partners, l'Avv. Zhi assiste aziende europee e cinesi nella gestione delle questioni legali e di business, così come le operazioni cross-border.

Le aree di consulenza di cui si occupa direttamente sono: foreign direct investment FDI, mergers & acquisitions M&A, ristrutturazioni di impresa, IPO e re-financing, commerciale, real estate, costruzioni, diritto del lavoro e risoluzione di dispute legali. L'Avv. Zhi fornisce, inoltre, consulenza ai clienti relativamente agli investimenti outbound e all'immigrazione in Italia e nel resto d'Europa.



AREAS OF PRACTICE

Foreign Direct Investment
Corporate and M&A
IPR Protection
Labour Law
Anti-Monopoly and Anti-Unfair Competition
Dispute Resolution
Mr. ZHI also provides advices to the clients on outbound investments and immigration in Italy and Europe.

LANGUAGE SKILLS

Mandarin Chinese (native)
Italian
English

CONTACTS

Mobile

86-18116403246

Email

m.zhi@dandreapartners.com

L'Avv. Zhi si è laureato in legge alla University of Nanjing (China), ha frequentato il Master come Corporate Advisor (Giurista d'impresa) all'Università Roma Tre e Juris Master presso la Shanghai Jiao Tong University Koguan Law School.

Esperienze professionali

L'Avv. Zhi è Senior Partner dello Studio legale e di business consulting D'Andrea & Partners e vanta una lunga esperienza all'interno di importanti studi legali italiani, maturata affiancando clienti tanto cinesi quanto internazionali. L'Avv. Zhi ha lavorato nel settore pubblico ed è, quindi, in grado di gestire le relazioni con gli uffici governativi della RPC.

L'Avv. Zhi è registrato presso la Shanghai Bar Association come avvocato qualificato ad operare nella RPC e tiene frequentemente interventi a convegni e seminari su argomenti legati agli investimenti in Italia. Altresì, scrive articoli e contributi editoriali riguardanti questioni legali Sino-Italiane.

中文

德安睿高级合伙人

智寒斌律师为欧洲及中国客户在中国及跨境领域提供各种法律和并购的咨询及服务。尤其擅长外商直接投资、并购、企业改制、企业上市和再融资、商业、房地产、劳动以及争议解决等领域。

智律师还为客户提供投资、移民意大利及欧洲的相关法律及政策咨询。

智寒斌律师毕业于南京大学法学院，并取得罗马第三大学“企业法学家”及上海交通大学凯原法学院法学硕士学位。

执业经历

智律师现为德安睿律师事务所高级合伙人，德安睿律师事务所是一家国际律师及咨询事务所。智律师自2010年到2013年期间服务于一家顶级意大利律师事务所的上海代表处，该事务所亦有许多中国以及国际客户。智律师曾在政府部门就职数年，能够协助客户良好处理与协调与政府部门之间的关系。

智律师注册于上海市律师协会，是中国执业律师；其经常在各种论坛上发表关于意大利投资的演讲，并发布了许多关于中意法律事务的文章。

智律师母语为中文，但其意大利语及英语亦非常流利。

业务领域

外商直接投资
公司和并购
企业知识产权保护
劳动法
反垄断与反不正当竞争
争议解决
此外智寒斌律师还为客户提供投资、移民意大利及欧洲的相关法律及政策咨询。

语言

意大利语
汉语
英语